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országgyű lési képviselő

Írásbeli választ i2énvl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr. !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
X~~XVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

"A magyar filmgyártásra- és terjesztésre támogatási csatornánként (Magyar Nemzet i
Filmalap, Nemzeti Média és Hírközlési Hatóság, Nemzeti Kulturális А Iар , Magyar

Művészeti Alapítvány, minisztériumok) mekkora állami forrás jutott évenkénti
bontásban, 2010 és 2013 között?" címmel .

Tisztelt Miniszter Ik !

А filmes szakterület munkájának, teljesítményének megítéléséhez az elmúlt négy év (2010 -
2013) évenkénti adatait szíveskedjen bemutatni az alábbi kérdés kapcsán:

А magyar filmgyártásra- és terjesztésre támogatási csatornánként (Magyar Nemzeti Filmalap ,
Nemzeti Média és .Hírközlési Hatóság, Nemzeti Kulturális АIар, Magyar Művészeti
Alapítvány, minisztériumok) mekkora állami .forrás jutott évenkénti bontásban, 2010 és 201 3
között? А részletes .statisztikákat bemutató válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2014 . július 04 .

Tisztelettel :

Ikotiky István
а Kulturális bizottság alelnöke


	page 1

